



# sanitation

## ADOPT-A-BASKET PROGRAM

**B**y participating in the Department of Sanitation's Adopt-A-Basket Program, New Yorkers can assist in reducing litter conditions caused by overflowing litter baskets. Maintaining a clean neighborhood requires the combined efforts of the Department of Sanitation along with public cooperation and participation.

**A**ny person, group, store operator, building manager etc., can participate in the Adopt-A-Basket Program. Once a basket is identified and enlisted in the program, the Department of Sanitation will provide the adopter with a new basket, a supply of plastic liners, as well as a certificate of recognition and appreciation.

**S**anitation requires that the adopter monitor the litter basket for usage. When the basket is three quarters full, the adopter is expected to remove the loaded plastic liner from the basket, tie it and leave it next to the basket for the Department of Sanitation to service. The adopter will then place a new plastic liner in the basket as needed.

**K**ey to this Program is maintaining a relationship with the Department of Sanitation. The adopter will be given the schedule of sanitation service for the basket(s) and a contact person from the local Department of Sanitation office.

**E**stablishments that adopt a basket can elect to place the loaded bag with their own commercial refuse, for their private carter to service, if they do not want to leave the bag(s) next to the basket until the next scheduled Department of Sanitation pick up.

**T**o become an adopter or to get additional information, contact the New York City Citizen's Service Center at 311.

[www.nyc.gov/sanitation](http://www.nyc.gov/sanitation)

KEEP NYC CLEAN



REDUCE, REUSE, RECYCLE



DON'T LITTER



printed on recycled paper



# sanitation

## 认养公共垃圾桶计划 (Adopt-A-Basket Program)

参与纽约市清结局的公共垃圾桶领养计划，可以协助减少因为垃圾桶超载而垃圾溢出，散溢四周的情况。保持一个干净的街区还需要民众与清结局合作和参与，联合努力。

任何个人，团体，商店，运营商，大厦管理处等，都可参与垃圾桶领养计划。一旦所领养的垃圾桶被确定，并通过登记程序，市环卫局/市清结局将提供一个新的垃圾桶，塑料袋内衬的供应，以及奖与奖状赞赏领养的证书一张。

市环卫局/市清结局要求领养人监视垃圾桶的用量，当垃圾桶装有是四分之三满时（7成满），领养人要为垃圾桶替换塑料袋，为了配合环卫局的服务，将装有垃圾的袋扎好，放置垃圾桶的旁边等待市环卫局/市清结局前来收集。然后，领养人把塑料袋套入垃圾桶内以便继续使用。

这一计划的关键是保持与市环卫局的关系。领养人将被给予一份公共垃圾桶服务的时间表，以及市环卫局/市清结局的地区办公室联络人资料。

如果领养人不想把那些装有公共垃圾桶垃圾的垃圾袋放置在公共垃圾桶旁边，直至市清结局前来服务，领养人可以选择把那些垃圾袋与自己的商业垃圾一并存放，等待自己雇用的商业垃圾公司来收集服务。

想要成为一名领养者或想得到更多的信息，请致电纽约市的 311 服务中心。